



Skolebestyrelsesmøde

Torsdag den 24. august
Kl. 17.30-20.00

Møde nr.: 1

Mødeleder:

Fraværende: Christian, Jesper, Lars, Emilie, Olivia, Lars,

Mikkel Frederiksen	Formand
Ann Christin Rødal Mahrt	Næstformand
Vakant (Christine)	Forældrerep.
Lars Pedersen	Forældrerep.
Simon B. Christensen	Forældrerep.
Vakant (Ann Lee)	Forældrerep.
Robert H. Kauffmann	Forældrerep
Jesper Arff Rimmen	Forældresupp.
Karen Kyndesen Quinlan	Forældresupp.
Christian Holm Donatzky	Byråds rep.
Emilie Fosselius	Med.arb.rep.
Anne Jørgensen	Med.arb.rep.
Vakant (Thea Grønholt)	Elevrep.
Vakant (Ella Sømød)	Elevrep.
Olivia W. Bendtsen	Elevrep.
Vakant (Preben M)	Eksternt medlem
Vakant (Pernille K)	Eksternt medlem
Simon Svenstrup	Skoleleder
Bjarke Krøll Willemoes	Viceskoleleder

(B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering

Tids-punkt	Dagsordenspunkt	Bilag	Forberedelse	Ansvarlig
	Godkendelse af dagsorden (B)			
17.30-17.35	godkendt			Mikkel
	Nyt fra elevrådet (D)			
17.35-17.50	Referat: Ella og Thea er gået ud af skolen. Olivia havde ikke mulighed for at deltage i bestyrelsesmødet 2-3 nye elevrådsrepræsentanter til bestyrelsen vælges på elevrådsmøde primo september- Intet nyt Der er ikke afholdt elevrådsmøde endnu		Overvej om der er noget særligt, vi vil spørge eleverne om!	Eleverne
	Høring skole- og fritidspolitik (B)			
17.50-18.15	Der er tilføjet et bilag med bemærkninger fra BU. Referat:	x		

	<p>Overordnet noterede bestyrelsen sig, at der ikke var meget i politikken man kunne være uenig i, dog var der nedenstående konkrete ændringsforslag.</p> <p>Side 1: Forslag om at droppe ordet robuste fx "klare udfordringer de møder" Side 1: Dot 1 i stedet for "færre børn" så i stedet: "vi vil gerne have flest mulige børn går på den lokale skole" Nederst side 1: Ændre "træning" til udvikling Side 2 nederste afsnit: Dot 2 Hvad betyder det? Stille spørgsmålet Side 2 nederst dot 3: "velkendt" ændres til "afstemt".</p> <p>Simon sender høringsvar</p>			
	Skolens fødselsdag (B)			
18.15-18.30	<p>Bestyrelsens bod/oplæg drøftes og planlægges.</p> <p>Referat:</p> <p><u>Fødselsdagen:</u> Der er besluttet et fokus på digital dannelse i skolebestyrelsens bod.</p> <p>Mobil hotel (Bjarke og en plakat over denne (Mikkel) Mail ud på forhånd med opfordring til at komme forbi og diskutere digital dannelse – med taleboblere med nogle "kække statements" Disse hænges også op ved boden</p> <p>Forslag til de "kække udsagn" sendes meget gerne til Mikkel - senest i weekenden d. 2. - 3. sep. Mail ud på Aula mandag /tirsdag inden skolens fødselsdag</p> <p>Navneskilte / klistermærke, (kontoret)</p> <p>Lidt LEAPS brochure mm (Simon) plakat med bestyrelsens beretning (Mikkel ?) Mikkel laver vagtplan</p>			Mikkel
	Forretningsorden (B)			
18.30-18.45	<p>Gennemgang af forretningsordenen og vurdering af behov for evt. justeringer. Referat Udskudt til senere...</p>			Mikkel Simon S

	Pause			
18.45-18.55				
	Bestyrelsens principper (O)			
18.55-19.05	<p>Vi arbejder med princip 9 "kommunikation mellem skole og hjem" . I arbejdsgruppen har vi fokus på en udfoldelse af en del af princippet. Skal arbejdsgruppen også kigge på selve princippet, eller gør bestyrelsen det i fællesskab? Hvad er holdningen til lektiesplan vs. Ugeplan (Simon B)</p> <p>Referat: Debat om behov for mængden i ugeplan – kunne man selvstændiggøre børnene mere ved at de skrev hjemmearbejde ned i et hæfte. Plus at skrive i hånden. Hvilke formål tjener fx ugeplanen og hvad er egentlig praksis. Forskellig fra årgang til årgang Forslag om at tage punktet op senere og invitere en gæst – en praktiker.</p> <p><u>Arbejdsgruppe skole/hjem meddelesesbog : Karen, Simon, Birger, Jeanette</u> Gruppen har holdt et møde, med fokus på meddelesesbogen – gøre det relevant for lærerne, og gøre meddelesesbogen til noget fremadrettet som fx kan bruges i forbindelse med skolehjem-samtaler. Portfolio nyt i forbindelse med LEAPS de kommende år.</p> <p><u>Arbejdsgruppe Digital dannelse mv.: Mikkel, Jesper og Karen, Simon S, Maria Damlund.</u></p> <p>Digital dannelse-arbejdsgruppen bør få endeligt afklaret, om vi vil lave en kontaktfarældre-aktivitet og en forældre-/højskoleaktivitet.</p> <p>Udvalgets forløbige arbejde: Et princip med digital dannelse.</p> <p>Indledning: Om mulighederne i brug af det digitale til læring.</p> <p>Udlevering af chromebooks – sideløbende arbejdes der med digital dannelse - såvel muligheder og udfordringer med chromebooks</p> <p>Skærmb brug – allerede aftalt at det bruges til det relevante undervisningsmæssige.</p>			Mikkel Simon B.

	mobiltelefoner (smartwatch) forældredelen – på forældremøder tale om børnenes brug af skærme / tid digital adfærd og SOME			
	Forældreinddragelse (B)			
19.05-19.20	SB deltagelse på forældremøder? SB møde med kontaktførelde? Drøftelse og planlægning Referat: Plan for bestyrelsens deltagelse: 0årg Torsdag den 24. august 17.15 -19 i kantinen - 1AB Mandag den 28 1715 – 19 i Hjerterummet -?? Evt Jesper 2AB Torsdag den 31. september 17-18.30 Karen 3AB Tirsdag den 29. aug 1730-1930 i Hjerterummet – Simon B 4AB Torsdag den 24. august 17.15 19 i hjerterummet - 5AB Torsdag den 31. 17-19 i kantinen ?? (evt Karen kl 18.30) 6AB Tirsdag den 5. september 17 – 18.30 Mikkel 7AB Torsdag 20. september 17-19 i kantinen ?? 8AB Tirsdag den 29. august 18.00 – 20.00 Ann Christin 9AB Tirsdag den 5. september ?? Medio / ultimo januar fast tidspunkt for kontaktførelsemøde.			Mikkel

	Økonomi (O)			
19.20-19.30	<p>Status på skolens økonomi</p> <ul style="list-style-type: none"> • SFO forventer et lille mindreforbrug • Besparelser på PUK som konsekvens af kommunal genåbning af budget • Fortsat et forventet merforbrug på skoleområdet ift segregerede elever/specialområdet. <p>Referat Vedr besparelsen på PUK skal det undersøges, om besparelsens omfang svarer til det vi blev oplyst i høringsmaterialet.</p>	x		SI
	Nyt fra medarbejdere (O)			
19.20-19.30	Anne: Trykket stemning blandt medarbejderne som følge af den store besparelse på PUK			Anne Emilie
	Nyt fra ledelsen (O)			
19.30-19.45	<ul style="list-style-type: none"> • Personale nye/stoppet • Nye – Esther, Trine, Camilla, ny til 1. årgang på vej. Nynne nu som lærer • Andet • Puk-medarbejdere bidrager i år med spisepause-aktiviteter (3 gange ugentligt) • Fællessamling en gang om måneden for hele skolen 			SI
	Nyt fra Formand (O)			
19.45-19.50	<ul style="list-style-type: none"> • 'Skolebørn' har et mega interessant tema om 'uro'. (https://skoleborn.dk/uro/) • Mikkel til møde i torsdags i lokalt samvirke Ideen er at man lærer hinanden at kende og at kunne bruge hinanden. Koordination af aktiviteter, så de ikke falder sammen. Lokalt samvirke vil gerne hjælpe til med LEAPS-netværk 			Mikkel
	Evt. (D)			
19.50-19.55	<p>Landsmøde" i skole og forældre" udsendt - som en mulighed</p> <p><u>Forslag:</u> Velkomst pakke til nye forældre – nye foldere – kort over skolen og parkering. Også et kort på skolens hjemmeside.</p>			

	Information – ved væsentlige ændringer for dem der ikke kender skolen – fx det blå hus. Velkomstvideo. Sådan gør vi sammen – kigge på en opdatering....			
	Opsamling på mødet (D)			
19.55-20.00	Intet.			Mikkel

Forslag til kommende punkter

- Eksterne medlemmer vi skal tage stilling
- Kontaktforældremøde fx tema digital dannelse
- Overgange mellem børnehave/skole, Og mellem SFO og PUK
- digital dannelse
- Forslag til tema "højskoleaften" fx digitale medier
- Forslag om at der helt fra starten ved udlevering af chromebooks, at der arbejdes med digital dannelse (Karen)
- Forslag om velkomstpakke for nye forældre (Karen)
- eks
- Lektielæsning, hvordan og hvor meget og feedback. (til drøftelse i bestyrelsen, medarbejdergruppen – evt til et senere kontaktforældremøde/højskoleaften?)